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Der indkaldes hermed til generalforsamling på ReMida  
Erik Menveds Plads 2  
8900 Randers C 
 

ReMida Randers.dk 
Mandag den 19. februar 2024 kl. 17. 
Efter generalforsamlingen er der en lille bid mad - og ReMida møde. 
 
1. Valg af dirigent Mie blev valgt. Generalforsamling lovligt indkaldt. 
2. Formandens beretning ved Rita Willum Se nedenstående  
3. Regnskabsaflæggelse og budget ved Linda Hessellund Regnskab blev godkendt 
4. Behandling af indkomne forslag. Ingen indkomne forslag 
5. Fastlæggelse af kontingent for 2025. Kontingent uforandret 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
I bestyrelsen er: 
Rita Willum, Formand - Genvalgt i 2 år!
Linda Hessellund, Kasserer - Genvalgt i 2 år 
Jytte Ammitzbøll - På valg i 2025 
Aksel Hessellund - På valg i 2025  
Valg af nyt bestyrelsesmedlem for 2 år - Birthe Bang Larsen – Valgt for 2 år 
Karin Gustavson - Revisor - Genvalgt 
7. Valg af revisorsuppleant Ove Ammitzbøll 
8. Valg af suppleanter - Mie og Mette 
9. evt.   
 
Bedste hilsner 
på Bestyrelsens vegne 
Rita Willum. 
 
Formandsberetning på side 2 
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Formandsberetning den 19. februar 2024. 
 
2023 blev igen et travlt år, og der har været mange aktiviteter på ReMida. 
 
Vi udvidede familiesøndagene til 2 gange om måneden. Om vi går tilbage til det oprindelige, 
nemlig 1 gang om måneden, vil vi evaluere på dette års visionsmøde. 
 
Vi har været lidt kongelige. Hendes Majestæt Dronning Margrethe besøgte Randers by, og vi blev 
bedt om at pynte byen med blomster. Det blev til 100 hvide blomster, fremstillet af skoler, Gaia og 
Bifrost. Blomsterne var placeret på strategiske steder på ruten hvor Dronningen kørte. Det blev SÅ 
flot.  
Desuden fremstillede børn fra Søndermark skolen den flotteste buket blomster til Dronningen. 
 
I Randers Festuge var vi på Den grønne plads. Her fremstillede vi insekter/biodiversitet. 
 
”Børnekultur på tur” blev ikke til noget i 2023, men så tog ”ReMida på tur”.  
Vi var i Uggelhuse, Øster Tørslev og Tånum. Altid en succes. 
 
Visionsmødet i Jyttes sommerhus forløb, som altid, godt. 
 
Byprojektet - Vi var heldige at komme tilbage på Kulturhuset igen. Dog var vi udfordret pga. 
ombygningen af Kulturhusets forhal. Vores ”kunder” havde svært ved at finde os.  
Vi havde en ny aktivitet i de sorte telte med fokus på fluorescerende materialer. Det var flot. 
Temaet: ”Fremtidens mad” blev udstillet på Biblioteket.  
 
Ulla har taget sig af ReMidas hjemmeside. Det har krævet stort arbejde.  
Ulla har også forfattet nogle flotte artikler til byens aviser, og de blev optaget i aviserne. 
Vi var også i Radio Randers. 
 
Houmeden havde jubilæum. 
Vi hængte nogle fugle ud som pynt – bare for at blive set en lille smule.  
 
ReMida blev inviteret til at medvirke i et projekt:” Biblioteket som øvelsesarena for børn og unge 
med skolevægring”. Det sagde vi ”Ja tak” til. Der er nedsat en arbejdsgruppe, og vi hører nærmere. 
Det bliver spændende at arbejde videre med i 2024. 
 
Vi kørte en ”materialerunde” for at få flere materialer på ReMida. To hold: Linda og Aksel nord for 
åen. Rita og Ulla syd for åen. Vi skal måske have en opfølgning. 
 
Håber jeg har husket det hele. 
 
Tak til alle - og som jeg siger hvert år…. ReMida kunne ikke eksistere uden jer. 
 
Formand Rita Willum 
Den 19. februar 2024. 


